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The Vibro-Tones
Twanged up psyche boogie from Munich

The Vibro-Tones are a duo who, if we didn't know any better, we'd swear had
tripped out of the grooves of the 'Pulp Fiction' soundtrack. Succinctly blending
Morricone's western styled scavenged dust relics with the conscious clarity
of prime time Shadows, these dudes devise well oiled V12 powered shade wearing
surf nuggets from scratch. Their songs purr and side wind with devious ease, some
incorporating elements of 50's sourced primitive grind a la the Link with the uber
cool stare you down black heart sheen of the Jesus and Mary Chain. Others warm
your heart with compelling 60's invested flower power popping shimmer.
That said, their live set could not be simpler: consisting of two guitars, vocals and
the pumping rhythms and basslines they taught their groovebox to play. Marrying
a simplistic approach with the abundance of their unique musical universe, this
act will surely leave an impression on any audience.

The Vibro-Tones
Twangender Voodoo-Psyche-Boogie aus München

"The Vibro-Tones" sind ein Duo, das sich wohl direkt aus den Rillen des Pulp Fiction'-
Soundtracks in diese Welt materialisiert hat.
Indem sie  Morricones endlos-staubbedeckte Savannen heraufbeschwörende
Spaghetti-Western-Mörder-Moritaten mit V12-getriebenen, Sonnenbrillen
tragenden, in der Brandung glitzernden Surf-Juwelen veredeln, lassen sie
einen die pristine Klarheit eines abendlichen Sonnenaufgangs auf dem Mars
spüren, als wäre man gestern noch dort gewesen.
"The Vibro-Tones" bauen eine Luftbrücke von der Coolness der
50er-Jahre-Primitiven über die Phantasie der 60er-Jahre-Entdeckerund der
Ehrlichkeit der 70er-Jahre-Rückkehrer in eine Gegenwart, die für sie doch
nur die Vorstufe zu einer cooleren, phantastischeren und ehrlicheren Zukunft ist.
Dabei könnte ihr Live Set nicht einfacher sein: zwei Mal Gitarre, zwei Mal Gesang
und ihr zärtlich Doktor' genanntes Groovemonster in der Box. Mit der
Kombination aus diesem minimalistischen Ansatz und der überbordenden Fülle
ihres einzigartigen musikalischen Universums werden sie kein Publikum

unbeeindruckt lassen.
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